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NATO u nás, vždyť my jsme v NATO!
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ČESKO: Může mi někdo logicky vysvětlit, proč STAN volá po “trvalé přítomnosti vojsk
NATO” v ČR za situace, kdy naše země je členskou zemí Aliance a “vojskem NATO” je tudíž
i naše Armáda České republiky?!

Tak nějak mi tane na mysli to známé “Kdo nechce krmit armádu vlastní, bude mnohokrát dráž krmit
armádu cizí”. Otázka zní, jestli si právě tohle můžeme jako malá chudá země dovolit nyní, na začátku
nejhorší bezpečnostní a ekonomické krize od konce WW2.
Jako účastnická země zpackaného afghánského dobrodružství jsme přece byli oceňovaným
spojencem. Co je teď najednou špatně? prá se na facebooku Jaroslav Štefec.
A komentáře:

Protože je to spolek podvodníků, stejný jako z té země, co si berou za vzor.

Pane Štefec, jestli on nevolá po soft verzi roku 1968, měli by tu trvale tanky, které by chránily
jejich moc…Teď už je evidentní, že pan Rakušan je skutečně gauner…

To je jednoduché. Naše vláda kopíruje vše po té slovenské vládě a to už od začátku. Blázen
Matovič, Naď a další to tam vedou od 10 k pěti už 2 roky. No máme se na co těšit. Rakušanův
náhubkový zákon je toho slovenským důkazem.

Nekopíruje nic, dostává stejně noty na Tříští a Rakušan se vidí prezidentem

Řidičům už nyní došla trpělivost! Teď už je doba zralá na to, abychom se zvedli i my! Nové
volby co nejrychleji a tu slepenou pakáž postavit před soud za vlastizradu!

 

 

Kdy, kde a s kým o tom byla veřejná diskuse? Hlasovalo se? Kolik procent občanů chce NATO
tady trvale umístěné?

Taky si tu otázku pokládám . Má na mysli United States Army

Nehledej logiku kde žádná použitelná logika není.

Odpověď je …….. STAN

Rakušan je na tom povahově jako Ada, rád se výživa v úderných jevech a světlech ráno. Jinak
Mošnov už dávno připravují na základnu. Je tam i jednání s krajem. Usaci ukoluji největšího
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magora ve vládě války chtivého Rakušana a loutkového Petra. Debil si ani neuvědomí, že
platíte za ochranu a životě na své náklady

Ona ta vojska NATO zatím trvale přítomna nejsou. Naše armáda (vojsko NATO) je rozptýlena
různě po světě. Ten slouha nechtěl říct na rovinu, že sní o americké základně. A co takhle
českou základnu v USA?
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